



## 國際佛光會 2020 年歐洲聯誼會 2020 BLIA Europe Fellowship Meeting

## 會後參訪-行程 B 童话之路(两天一夜) Post Meeting Trip-Itinerary B Fairy tale road (two days and one night)

#### 2020年6月14日星期日

尼德豪森-Hanau (62km)-Marburg (101km)

中午1点酒店出发(H+Hotel Wiesbaden Niedernhausen),前往参观格林兄弟的出生地—哈瑙,参观格林兄弟纪念铜像,巴洛克□格钟楼,德国金匠屋,菲利普斯鲁尔城堡。之后驱车前往马尔堡,马尔堡是个大学城,格林兄弟曾在此学习法律,今天已成为格林童话的永久性舞台,继承和保存着大量的中世纪的详细资料。参观马尔堡城堡,1997年被联合国教科文组织列为世界文化遗产,位于山顶,可俯瞰整个马尔堡市。

### Sunday, 14th of June, 2020

#### Niedernhausen-Hanau (62km)-Marburg (101km)

Depart from hotel (H+ Hotel Wiesbaden Niedernhausen) at 1 pm, to visit the birthplace of the Brothers Grimm, Hanau, and visit the bronze statue of the Brothers Grimm, the Baroque Bell Tower, the German Goldsmiths House, and the Phillips Ruhr Castle. After that, we will head to Marburg. Marburg is a university town. Brother Green had studied law there. Today it has become a permanent stage for Grimm's fairy tale, inheriting and







preserving a large number of medieval details. Visit Marburg Castle, it was listed as a World Heritage Site by UNESCO in 1997, it is on the top of the hill, there you can overlook the entire Marburg city.

## 2020年6月15日星期一

### 马尔堡-法兰克福 (92km)

早餐后驱**车前往法兰克福**,参观法兰克福佛光山。 Hanauer Landstraße 13,60314 Frankfurt am Main 随后前往法兰克福机场,乘坐 14:00 以后航班。



# Monday, 15<sup>th</sup> of June, 2020

Marburg- Frankfurt (92km)

After breakfast, we will drive to Frankfurt and visit the Fo Guang Shan Frankfurt. (Hanauer Landstraße 13, 60314 Frankfurt am Main).

Then we will go to Frankfurt Airport for your flight after 14:00.



特别备注:此行程需要 14:00 以后返回航班,才能参加。

Special remarks: your return flight need to be after 14:00 to participate this itinerary.

## 提供标准:

导游:全程中文陪同 交通:全程空调旅行车

门票:行程所含门票 马尔堡城堡

含 小费

餐:(1个宾馆早餐)不含正餐

住 1 晚 4 星宾馆 2 人 1 个房间(含早餐) 25 人为标准价格:200 欧/人 单房差 45 欧/人

#### Service standard:

Tour Guide: Whole journey accompany with Chinese Speaking tour leader.

**Transportation:** Whole journey in air-conditioned coach.

Attraction tickets: attraction ticket (Marburg Castle) is included.

Tip.

Meals: include 1 hotel breakfast, lunches and dinners are not included.

Hotel standard: 1 night 4 stars hotel accommodation (2 person share 1 room), include

breakfasts.

Price for group with 25 person: 200€ each person (2 person share 1 room).

If request single room, need to add 45€ each person.